
Protokół Nr 18.2012

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 18 kwietnia 2012 roku w godzinach 1100 – 1320.

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Prezydent Miasta – Tomasz Andrukiewicz,
 Skarbnik Miasta  - Jarosław Wróbel,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
 Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 

– Marta Herbszt,
 Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi - Maciej 

Juchniewicz,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Paweł Głowacki.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia  do projektów uchwał: 
1)  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-

2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3) oraz inne projekty uchwał będące w porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na 

dzień 24 kwietnia 2012r.  i dotyczące prac Komisji.
4. Sprawozdanie  z  realizacji  Ełckiego  Programu  Współpracy  z  organizacjami 

pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego     w roku 2011.

5. Kalendarz imprez i przedsięwzięć kulturalnych, rekreacyjnych i turystycznych na 
2012 rok.

6. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok w dziale 
kultura fizyczna i turystyka.

7. Zapoznanie  z  dokumentacją  projektową  budowy  hali  sportowej  przy  Szkole 
Podstawowej  nr 2 i Gimnazjum nr 1.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu  1 - ego   

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Paweł  Czemiel  zapoznał  zebranych  z 
propozycją porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zgłosił wniosek o zdjęcie z 
porządku  obrad  punktu  5.  Kalendarz  imprez  i  przedsięwzięć  kulturalnych, 



rekreacyjnych i turystycznych na 2012 rok – materiały są dostępne dopiero teraz na 
posiedzeniu Komisji.

Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz powiedział,  że będzie to  informacja i 
materiał zostanie szczegółowo zreferowany.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz powiedział, że wobec tego 
wycofuje swój wniosek i zgadza się na referowanie tej informacji.
Członkowie  Komisji   poprzez  aklamacje,  jednomyślnie  przyjęli  zaproponowany 
porządek obrad jw. 

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do 

protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 

przyjęli  protokół  Nr 17.2012 z dnia 21 marca 2012 roku z ostatniego posiedzenia 
Komisji.  

Do punktu  3-ego 
Członkowie Komisji  przystąpili  do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał 

związanych merytorycznie z praca Komisji. 
Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 

zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2012-2027,  który 
zawiera zmianę:
1) w załączniku nr 1:
-  korekta  wydatków  2012  roku  -  zgodnie  z  projektem uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie, 
2) w załączniku nr 2:
 -  korekta  prognozy  długi  i  spłat  zobowiązań  na  lata  2012-2027  zgodnie  z 
załącznikiem    nr 1. 
3) w załączniku nr 3:
− zmniejszenie o kwotę 15 000 zł udziału własnego na wydatki bieżące w 2012r. 

związane z przedsięwzięciem „Opracowanie koncepcji zagospodarowania Miasta 
Ełku  oraz  Miasta  Oziersk  pod infrastrukturę  dla  dzieci  i  młodzieży”  (dział  630 
rozdział 63003),

− zmniejszenie o kwotę 350 000 zł środków na inwestycje wieloletnią „Przebudowa 
ul. Piwnika Ponurego na os. Konieczki” (dział 600 rozdział 60016).

Zmiany są konsekwencje wprowadzanych zmian w budżecie miasta Ełku na 2012 
rok.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2012 rok w części dotyczącej merytorycznie Komisji. 
Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Strategii 
i Rozwoju:
1. Projekt: „Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko – rosyjskiej współpracy” 
i „Opracowanie koncepcji zagospodarowania Miasta Ełku oraz Miasta Oziersk 
pod infrastrukturę dla dzieci i młodzieży”



Przeniesienie  środków   w  wysokości  15 000  zł  (dział  750  rozdział  75075)  z 
wkładu własnego projektu „Opracowanie koncepcji zagospodarowania Miasta Ełku 
oraz  Miasta  Oziersk   pod  infrastrukturę  dla  dzieci  i  młodzieży”,  który  nie  będzie 
zrealizowany  w  pełnym  zakresie  w  b.r.,  na  wkład  własny  do  projektu:  „Rozwój 
turystyki aktywnej płaszczyzną polsko – rosyjskiej współpracy” 
Gmina  Miasto  Ełk  przystąpiła  do  partnerskiego  projektu  pt.  „Rozwój  turystyki  
aktywnej  płaszczyzną polsko-rosyjskiej  współpracy”.  Jednym z zadań projektu jest 
wybudowanie  parku  linowego  wraz  z  przynależną  infrastrukturą.  Zapewnienie 
środków  w  wysokości  15 000  zł,  ma  na  celu  prawidłową  realizacji  inwestycji, 
ponieważ  na  etapie  pisania  wniosku  aplikacyjnego  założono  zakup  domku 
drewnianego przy parku linowym, co było rozwiązaniem oszczędniejszym. Obecnie, 
po analizie kosztów, stwierdzono, 
że  najkorzystniejszym  rozwiązaniem  pod  względem  ekonomicznym,  będzie 
wykonanie dokumentacji  oraz wybudowanie  takiego domku. Na zmianę koncepcji 
miał  wpływ  znaczący  wzrost  ceny  drewna.   Powyższa  kwota  jest  niezbędna  do 
sporządzenia dodatkowej szczegółowej dokumentacji technicznej wymaganej przez 
IZ. 
2. Projekt: „Turystyczna Sieć Współpracy – klaster Suwalszczyzna – Mazury” 

Przesunięcia środków w ramach działu 630 rozdział  63003 z § 4417 i § 4177 
kwoty 66 zł  na § 4117 związane jest ze zmianą wysokości składki rentowej. Projekt 
jest  w  całości  finansowany  z  Funduszu  Grantów  na  Inicjatywy  Polskiej  Agencji  
Rozwoju Przedsiębiorczości. 
II)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Promocji, Sportu i Kultury: 
Zwiększenie  dotacji  dla  Ełckiego  Centrum  Kultury  o  kwotę  80.000  zł  (dział  921 
rozdział 92113) z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji: 
Budowa  amfiteatru  z  zapleczem  technicznym  przy  Ełckim  Centrum  Kultury  oraz 
wykonanie infrastruktury towarzyszącej.  W ramach inwestycji, której całkowity koszt 
wyniesie  144.230  zł,  wykonane  zostanie   m.  in.  nowe  zasilenie  budynku  oraz 
modernizacja  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej.  Środki  w  kwocie  80.000  zł 
pochodzą z rezerwy ogólnej.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz dodał, że jest jeszcze autopoprawka do 
zmian w budżecie miasta dotycząca zwiększenia dotacji na Ełckie Centrum Kultury w 
2012 roku w dziale 921, rozdział 92113, § 2840 o kwotę 110.000 zł. Jest to dotacja  
celowa  przekazana  przez  Sejmik  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na 
dofinansowanie  działań  w  zakresie  kultury  realizowanych  przez  Ełckie  Centrum 
Kultury.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  13  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 
2012 rok w części dotyczącej tematycznie prac Komisji.

   Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia  do zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „EŁK – ZAMKOWA” - celem opracowania planu jest 
zmiana przeznaczenia kwartałów aktualnie oznaczonych jako  1UT, 2UT, 4ZP oraz 
7KD,  która  umożliwi  realizację  kompleksu  hotelowego  w  sąsiedztwie  budynku 
zamkowego  o  wysokim  standardzie  i  odpowiednio  rozbudowanych  funkcjach 
towarzyszących,  budowę  przystani  jachtowej  jak  również  korektę  rozwiązań 
komunikacyjnych.  Plan  jest  zmieniany  na  wniosek  inwestora.  Szerszy  zakres 



opracowania  obejmie  pas  jeziora  o  szerokości  ok.  50  m,  co  umożliwi  realizację 
planowanych  założeń  inwestycyjnych.  Ponadto  wszystkie  dotąd  wynikłe  zmiany 
Projektanci  planu  zobowiązali  się  wykonać  w  ramach  zawartej  umowy,  bez 
dodatkowych  roszczeń  finansowych.  Niektóre  z  przedstawianych  przez  inwestora 
koncepcji  zagospodarowania  wyspy  zakładają  przesunięcie  drogi  powiatowej  nad 
brzeg jeziora wraz z budową wchodzącej w jezioro promenady na palach.
   Radny Bogusław Wisowaty – za wykonanie remontu tej  drogi  miasto poniosło 
pewne koszty, czy teraz inwestor będzie ją przenosił na własny koszt? Jeżeli tak, to 
powinniśmy zawrzeć jakieś porozumienie.
  Radny Ireneusz Dzienisiewicz – inwestor powinien złożyć deklarację, że drogę oraz 
sieci  przełoży  na  własny  koszt.  Wskazane  byłoby,  aby  zainteresowany  podpisał 
stosowne porozumienie, by zabezpieczyć interesy samorządu.
   Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – powinno zostać zawarte szczegółowe 
porozumienie  z  inwestorem,  zmiana  w  miejscowym  planie  jeszcze  niczego  nie 
przesądza.  Będzie  naszą  intencją,  aby  jeszcze  przed  uchwaleniem miejscowego 
planu tego obszaru, inwestor zadeklarował, że poniesie koszty przesunięcia drogi.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  
4  głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia  do zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „EŁK – ZAMKOWA”.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą 
Kalinowo na rzecz współpracy przy realizacji  działań mających na celu utworzenie 
lotniska  dla  aglomeracji  ełckiej  w  okolicach miejscowości  Pisanica  –  w związku z 
planowaną  lokalizacją  lotniska  w  okolicach  miejscowości  Pisanica,  zasadnym  jest 
podjęcie współpracy pomiędzy Gminą Miastem Ełk a Gminą Kalinowo przy realizacji 
działań  mających  na  celu  rozwój  gospodarczy,  w  tym  rozwój  turystyki  lotniczej, 
biznesowej  i  aktywizacji  obszarów  wiejskich  poprzez  utworzenie  lotniska,  dla 
aglomeracji  ełckiej.  Ponadto  pozyskano  łącznie  1,7  mln  zł  dofinansowania  z  Unii 
Europejskiej  na  opracowanie  dokumentacji  w  ramach  projektu  „Odlotowa  Polska 
Wschodnia”. Nasz wkład to 50 tys. zł. 
Wywiązała się dyskusja.
Radny Zbigniew Jędrkiewicz – czy nie warto byłoby od razu zrobić lotniska z pasem 
betonowym?
  Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz -  mieliśmy wizytę przedstawicieli  dwóch 
aeroklubów,  to  usytuowanie  lotniska  jest  najbardziej  korzystne.  Co  do  dalszego 
rozwoju, wykażą to opracowane ekspertyzy przez fachowców.
Radny Ireneusz Dzienisiewicz – czy w tych 550 tys zł na opracowanie dokumentacji są 
uwzględnione również  koszty na  zatrudnienie  pełnomocnika,  który zajmowałby się 
sprawami lotniska?

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  –  są  to  środki  jedynie  na  wykonanie 
dokumentacji:  studium  wykonalności,  ocenę  środowiskową  i  nie  mogą  być 
przeznaczane  na  zatrudnienie  pracownika,  ewentualnie  na  działania  eksperta. 
Będziemy sobie sami w ramach któregoś z wydziału sobie z tym radzić.
   Radny Mirosław Sawczyński – w perspektywie jest wybudowanie szybkich połączeń 
drogowych, czy zatem to lotnisko będzie potrzebne?



    Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – większość inwestorów dopytuje się o 
lotnisko,  żadna  droga  szybkiego  ruchu  nie  koliduje  z  lotniskiem.  W  XXI  wieku 
potrzebne jest takie lotnisko lokalne do szybkiego przemieszczanie się.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” przy 0 glosach „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą Kalinowo na 
rzecz współpracy przy realizacji  działań mających na celu utworzenie  lotniska dla 
aglomeracji ełckiej w okolicach miejscowości Pisanica.
   Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  w  2012 roku na prace konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków usytuowanych na terenie 
Miasta  Ełku  –  3  kwietnia  odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Konkursowej  ds.  oceny 
wniosków  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełku  na  prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru  zabytków na  terenie  Miasta  Ełku.  Ocenie  poddano  5  wniosków w  trybie 
konkursowym. Jedne z beneficjentów nie przyjął dotacji w proponowanej wysokości. 
Dotację otrzymali:
- Wyższe Seminarium Duchowne Diecezji Ełckiej,
- Wspólnota mieszkaniowa przy ul. Armii Krajowej 25 w Ełku,
- Wspólnota mieszkaniowa przy ul. Armii Krajowej 18 i Chopina 2 w Ełku,
- Zbór Kościoła Chrześcijan Baptystów w Ełku.
Pozostałe,  Nie  wykorzystane  środki  zostaną  przeznaczone  na  remonty  naszych 
zasobów komunalnych.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 13 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  w  2012  roku  na  prace 
konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku.

Do punktu  4- ego
Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  Maciej 
Juchniewicz omówił  sprawozdanie  z  realizacji  Ełckiego  Programu  Współpracy 
z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2011 – sprawozdanie w załączeniu do protokołu.
     Z zadań samorządu miasta Ełku zlecone zgodnie z ustawą o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w roku 2011 (otwarty konkurs ofert oraz tryb małych 
zleceń):
1. Turystyka i rekreacja (3): 7000 zł
2. Bezpieczeństwo publiczne (1): 5000 zł
3. Oświata i wychowanie (20):                                  59 139,83 zł
4. Profilaktyka uzależnień (25):                                    117 200 zł
5. Ochrona i promocja zdrowia (9):                                      33 500 zł
6. Pomoc społeczna (23):                                  179 682 zł
7. Polityka społeczna (4):                                      40 700 zł
8. Placówki wychowania pozaszkolnego (1):                        15 000 zł
9. Wypoczynek letni i zimowy dzieci i młodzieży (40):                 111 891,10 zł
10. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (39):                   105 467,84 zł



11. Kultura fizyczna i sport (81):                                             303 169,57 zł
Ogólna kwota na realizację zadań w roku 2011 wyniosła:           977 750,34 zł
Do realizacji wybranych zostało 246 zadań.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy wystąpiły jakieś nieprawidłowości? 
Czy któraś z organizacji musiał zwracać dotację?

Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi Maciej 
Juchniewicz - są drobne zwroty. Monitoringiem obejmujemy te organizacje, które w 
jakiś  sposób  zagrożone  są  niewykonaniem lub  innymi  problemami.  W Biuletynie 
Informacji Publicznej jest umieszczona szczegółowa informacja, jakie były zwroty.
Jest sporo zrealizowanych inicjatyw ze środków zewnętrznych. 100% realizowanych 
zadań przez organizacje jest objęte kontrolą wewnętrzną. 

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  czy  można  by  coś  zrobić,  by  te 
sprawozdania finansowe, które składają organizacje były prawidłowo rozliczane?

Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi Maciej 
Juchniewicz - możemy tylko tych ludzi szkolić, zawsze służymy radą i pomocy, gdy 
ktoś sygnalizuje, że ma problemy.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  sprawa  pożyczek  dla  organizacji 
pozarządowych,  czy  jest  możliwość  ich  udzielenia?  Jak  to  wygląda  ze  strony 
organizacyjnej?

 Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi Maciej 
Juchniewicz  –  ze  swojej  strony  potwierdza  wcześniejsza  informację  Skarbnika 
Miasta. Pożyczka musi jednak być oprocentowana – 6%. Kwestia, ile z organizacji 
byłoby  zainteresowanych  taką  pożyczką.  To  również  sprawa  zabezpieczenia 
niezbędnych pieniędzy w budżecie miasta a następnie podjęcia uchwały przez Radę 
Miasta.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  –  jeśli  będzie  takie  zainteresowanie 
będziemy reagować.
Komisja zapoznała się ze  sprawozdaniem z realizacji Ełckiego Programu Współpracy 
z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2011 – nie wniesiono uwag.

 
Do punktu  5- ego

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  powiedział  na  wstępie,  że  kalendarz 
imprez masowych, sportowych i rekreacyjnych jest opracowany na cały rok. Z tych 
nowych ciekawych wydarzeń, które będziemy organizowali:

− Triathlon Ełcki -  gdzie liczymy na udział 600-800 osób,
− Air Show –  imprez ma się odbyć 3 sierpnia,
− planujemy  również  utworzenie  „Strefy  kibica”  w  związku  z  rozgrywkami 

piłkarskimi Euro.
Staramy się również odpowiadać na wnioski i postulaty mieszkańców miasta.
Szczegółowy wykaz imprez w załączeniu do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  MOSiR  stara  się  pozyskiwać  środki 
zewnętrzne na organizowane imprezy.  Jest  to  jednak trudny temat.  Jesteśmy na 
dobrej drodze, by mieć środki na gaz w przypadku letniej imprezy balonowej. Przy 
okazji imprezy triathlonowej ma się odbyć koncert zespołu „Blenders”.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – przy imprezie Air Show 
jest zapis, ze impreza uzależniona od dodatkowych funduszy, gdzie tych środków 
będziemy szukać?



Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – każdy pieniądz zarabiany przez MOSiR 
trafia z powrotem do budżetu miasta. Wcześniej MOSiR miał rachunek dochodów 
własnych.

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  powiedział,  że  zwrócił  się  w  piśmie  do 
Prezydenta  Miasta,  by  Rada  Miasta  zaakceptowała,  te  projekty  są  warte 
zaangażowania.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  czy  ktoś  koordynuje  działania 
naszych trzech jednostek, jeżeli chodzi o organizacje imprez?

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – staraliśmy się przyjąć taką zasadę, aby 
nie nakładały się dwie duże imprezy. Ponadto każda z naszych jednostek proponuje 
od siebie takie działania, które przyciągają inną grupę zainteresowanych.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Paweł Czemiel – brakuje tutaj mocnego akcentu 
na weekend majowy,  rozpoczyna  się  przecież  już  teraz  ruch turystyczny.  To jest 
okres, gdzie wszystkie miasta ruszają z promocją. Może nasze działania połączyć z 
jakimś koncertem plenerowym.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – wszystko zależy od pogody, która bywa 
tutaj bardzo zmienna. My planujemy piknik flagowy, festyn na promenadzie.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – czy w tych działaniach 
nie jest za mało naszych lokalnych wykonawców, artystów?

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz – planowane są imprezy plenerowe przy 
pomniku Jana Pawła II w wykonaniu naszych lokalnych wykonawców.
Komisja zapoznała się z kalendarzem imprez masowych, sportowych i rekreacyjnych 
jest opracowany na 2012 rok.

Do punktu  6- ego
Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  omówił  wykonanie budżetu miasta Ełku 

za  rok  2011.  Budżet  miasta  zamknął  się  kwotą  wykonania  dochodów 
158.307.936,69  zł,  co  stanowi  94,80%  planu  i  wydatków  182.277.170,33  zł,  co 
stanowi 94,26% planu.

Deficyt budżetu wyniósł 23.969.233,64 zł przy planowanym 26.379.243 zł. W roku 
2011  spłacone  zostały  raty  kredytów  w  wysokości  3.895.167  zł.  Wyemitowano 
obligacje komunalne na kwotę 23.350.000 zł. 

Uwzględniając wolne środki z lat ubiegłych 7.519.477,78 zł, udzielone pożyczki 
976.000  zł  i  spłaty  udzielonych  pożyczek  422.904,79 zł,  pozostały  do  dyspozycji  
wolne środki w kwocie 2.439.491,58 zł.  Dochody budżetowe zostały wykonane w 
kwocie niższej od planowanej o około 8,7 mln zł.
Wydatki budżetowe zostały wykonane w kwocie niższej od planowanej o około 11,1 
mln zł. Mniejsze wydatki na inwestycje to kwota 5,6 mln zł.
W dziale 630 turystyka były podejmowane takie działania, jak:
− projekt „Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”,
− projekt „Turystyczna sieć współpracy – klaser „Suwalszczyzna-Mazury”,
− projekt „minione tradycje mieszkańców Ełku i Ozierska – historia mówiona”,
Odbywały się imprezy kulinarne, m.on. „Chochla Prezydenta”, Podróż ze smakiem, 
działania inwestycyjne, takie jak:
− „Nasze dziedzictwo Ełcka Kolej Wąskotorowa w Ełku” - inwestycja realizowana z 

udziałem środków unijnych,
− modernizacja  obiektów  sportowych  MOSiR  oraz  głównej  płyty  boiska  i  bieżni 

lekkoatletycznej wraz z trybunami i budynkami zaplecza sportowego,
− budowa zespołu boisk sportowych przy ZZS w ramach programu „Moje boisko – 

ORLIK 2012”..



To również  środki  przeznaczone na funkcjonowanie  Miejskiego Ośrodka  Sportu  i 
Rekreacji realizującego zadania z zakresu kultury fizycznej.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  powiedział,  że  na  Komisji  Rewizyjnej  został 
zgłoszony wniosek, aby szczegółowo rozpisywać wydatki Ełckiego Centrum Kultury 
oraz Wydziału  Promocji, Sportu i Kultury § 4300. Na przyszłość takie szczegółowe 
sprawozdanie powinno się znaleźć w wykonaniu budżetu miasta.
Komisja  omawiając sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  Miasta  Ełku za  2011 rok 
zwróciła  uwagę  na  konieczność  szczegółowego  rozpisywania  wydatków 
poszczególnych jednostek m.in. Ełckiego Centrum Kultury oraz Wydziału Promocji, 
Sportu i Kultury (§ 4300) – wniosek przyjęto przez aklamację.

Do punktu  7- ego
Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz powiedział na wstępie, że w ramach tej 

inwestycji powstanie pełnowymiarowa sala sportowa, która będzie służyła dzieciom 
i młodzieży z SP 2 i Gimnazjum nr 1. Oprócz tego powstaną trzy salki do ćwiczeń, w 
tym jedna będzie wykorzystywana jako hala bokserska. Jest to inwestycja bardzo 
trudna  jeśli  chodzi  o  projekt.  Elewacja  budynku  musiała  być  uzgadniana 
z  Konserwatorem  Zabytków,  który  w  końcowym  wyniku  poszedł  na  pewne 
ustępstwa.

Prezes  Zespołu  Inwestycji  sp.  z  o.o.  Halina  Bender  zaprezentowała  radnym 
projekt  informując,  że  budynek  będzie  miał  dwie  kondygnacje.  Pierwszą  z  nich 
stanowić będzie wielofunkcyjna sala gimnastyczna o wymiarach  25m x 44 m (1100 
m kw.) . Uczniowie podstawówki i gimnazjum będą mogli pograć tam w siatkówkę,  
koszykówkę,  piłkę ręczną,  badmintona czy tenisa.  W hali  mieścić się  będą także 
mniejsze sale gimnastyczne, w tym jedna wyposażona w ring, do trenowania sztuk 
walki. Nie ma stałych trybun, są składane trzy rzędowe o długości 5 metrów.
W  hali  znajdować  się  będą  także  szatnie,  magazyny  na  sprzęt  sportowy  oraz 
łazienki, w tym także toalety przystosowane do potrzeb osób niepełnosprawnych. 
Budynek  będzie  stał  na  ok.  1,6  tys.  metrach kwadratowych.  Nawiązywać  ma do 
zabytkowej  zabudowy  tej  części  miasta  –  pierwsza  kondygnacja  gmachu  będzie 
miała ceglaną elewację. 
Hala  to  jednak  nie  wszystko.  W  pobliżu  obiektu  powstanie  czterotorowa, 
poliuretanowa  bieżnia  o długości  50  metrów.  Znajdzie  się  tam także miejsce dla 
boiska  wielofunkcyjnego  ze  sztuczną  nawierzchnią.  Wokół,  obok  istniejącego  już 
placu zabaw, pojawią się parkingi, ławeczki i zieleń. 
Wywiązała się dyskusja.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz – czy po wybudowaniu tej hali sportowej zostanie w 
SP nr 2 obecna sala gimnastyczna?

Prezes  Zespołu  Inwestycji  sp.  z  o.o.  Halina  Bender  –  sprawa  jest  do 
przedyskutowania, będziemy w kontakcie z dyrektorami obu szkół. Potrzebne byłyby 
przeróbki, te funkcje trzeba by dostosować.

Radny  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  się  z  pytaniem  o  właścicieli  kiosków 
handlujących wzdłuż muru z Gimnazjum nr 1 – czy będzie im przedłużona umowa 
dzierżawy?

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  –  mają  przedłużoną  dzierżawę. 
Docelowo należy się jednak liczyć, że to tylko perspektywa 2-3 lat. Proponowaliśmy 
inną atrakcyjną lokalizację. 

Radny Bogusław Wisowaty zwrócił się do Pani Prezes Haliny Bender z pytaniem, 
kto nadzoruje tą inwestycję? 

Prezes Zespołu  Inwestycji  sp.  z  o.o.  Halina  Bender  –  inspektorzy:  Strupiński, 



Szlaszyński i Bryzwicz.
Radny Bogusław Wisowaty zwrócił się do Pani Prezes Halina Bender o częstsze 

kontrole.
Tomasz  Andrukiewicz  —  całość  prac  na  inwestycji  hali  sportowej  ma  być 
przeprowadzona  do  około  20  sierpnia  przyszłego  roku.  Salę  gimnastyczną 
chcielibyśmy otworzyć w pierwszych dniach września. Będzie ona służyła również 
mieszkańcom Ełku, klubom sportowym i grupom niezrzeszonym, które będą mogły z 
niej  korzystać,  tak  jak korzystają  z  innych  hal.  Bardzo nam zależy na tym,  żeby 
mieszkańcy Ełku korzystali także z mniejszych salek ćwiczeniowych.  

Do punktu  8- ego
W tym punkcie nie wniesiono dodatkowych tematów pod obrady Komisji.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  

 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

